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 Pan  

 Jacek Jaśkowiak 

 Prezydent Miasta Poznania 

 

 

 

 

Z APYT ANIE  

 

w sprawie: wykonania wiaduktu ul. Baranowska - Gołężycka 

 

 Szanowny Panie Prezydencie.                                                                               

Korzystając z uprawnienia wynikającego z §13 ust. 1 i 3 Statutu Miasta Poznania 

przedkładam Panu Prezydentowi zapytanie: 

1.  Czy zgodnie z ustalonym terminem wykonany został projekt inwestycyjny 

wiaduktu nad linią kolejową wzdłuż ul. Baranowskiej – Gołężyckiej?           

Jeśli tak to: 

2.  Kiedy rozpocznie się wykonanie tej inwestycji?  

3.  Czy zostały opracowane warianty objazdowe na okres wykonywania 

inwestycji? 

 

                                                                                    Z poważanie Henryk Kania 

Henryk Kania 

Radny Miasta Poznania 
 

Poznań 26 listopada 2020 r. 


